
Styrelsemöte 16/8 

Närvarande vid mötet;  
Ordförande Björn 
Pia 
Tessan sekreterare 
Henrik 
Johan 

Hemsidan 7 st som inte fått sin mail sammankopplad ännu. 
Förslag på att lägga en lapp med en påminnelse i brevlådan om vikten av 
mailadress.  
Lite strul men det som funkar verkar i alla fall funka.  

Valberedning 
Hans Lejon 6e och Torbjörn Ahlin  

Kodlåset på förrådsboden vid pannrummet är i gång. Koden kommer komma 
per mejl.  

Låset till pannrummet är bytt och nya nycklar finns.  
Ingemar har en nyckel som jobbar lite med värmen och varmvattnet.  
Stefan har en som nästintill alltid är hemma om det skulle vara så att någon 
ska jobba i pannrummet eller liknande.  

Ingemar har jobbat med varmvatten och gjort sammanställning. Förslag att 
göra en till sammanställning igen under hösten för att se om det visar några 
skillnader.  

Diskussioner om hur vi resonerar kring alla rörbyten i kulverten. Lite osäkert 
läge med räntor osv. Vi beslutar att skjuta det lite på framtiden och att det 
kanske är en ide att ta det i etapper när det blir aktuellt.  
Vi diskuterar kring att prioritera varmvatten. Ett förslag att byta 
cirkulationspumpen.  
Ingemar och Kjell får gärna fortsätta i sitt projekt och ta in offerter på att 
byta cirkulationspumpen. Björn pratar med Kjell och Ingemar.  

Uppdatering från Nomor, ingen åverkan på de senaste tillsynerna.  

Stående fråga; el till carportar.  

Blomlådorna är fina och fyller sin funktion.  

Slänten vid skolan, ska vara ängsblommor på halva och buskage på halva på 
grund av en brunn som inte får växa igen.  
Vi diskuterar om vi ska göra något i hörnet bakom pannrummet där det 
gärna blir en genväg för ungdomar vars föräldrar parkerar/släpper av på vår 
parkering.  



Nästa styrelsemöte blir tisdag 4 okt kl 18.30 i 2A 
Städdag i föreningen 23 okt söndag v 42 


